
: 2023 9 18

: 2023 9 25  

 

 C202301192a02_OEK 
 

Customer Notice

 Citybus Limited 

 Routes 793, 797M 

New Service Arrangement 
 

為配合巴士路線計劃，由 2023 年 9 月 25 日 (星期一) 起，上述路線將實施以下改動: 

To facilitate Bus Route Planning Programme, with effect from 25 September 2023 (Monday), 
changes will be implemented for the captioned routes as below: 
 

 

 

 

增加班次繞經消防及救護學院及新增將軍澳區內雙向分段收費 (詳見紅字) 
Addition of departures observing Fire and Ambulance Academy and introduction of two-way 

section fare within Tseung Kwan O (Details in red) 

 

路線取消，請改乘路線 793往來將軍澳市中心 

Route cancellation, please proceed for Route 793 to and from Tseung Kwan O Town Centre 

 

下列班次繞經消防及救護學院 (公眾假期除外) 
Below departures observe Fire and Ambulance Academy (Except Public Holidays) 

星期一至五 Mondays to Fridays 星期六 Saturdays 

將軍澳工業邨開 

From Tseung Kwan O 
Industrial Estate 

07:30, 09:00, 10:00, 11:00, 12:00,  
13:00, 14:00, 15:00, 16:00 

09:00, 10:00, 11:00, 12:00,  

13:00, 14:00, 15:00, 16:00 

蘇屋開 

From So Uk 

08:00, 09:00, 10:00, 11:00, 12:00, 
13:00, 14:00, 15:00, 17:30 

08:00, 09:00, 10:00, 11:00, 
12:00, 13:00, 14:00, 15:00 

全程車費 Full Fare $12.30 

電子支付 

雙向分段 

E-payment 
two-way 

section fare 

將軍澳工業邨至將軍澳健明邨 

TKO Industrial Estate to Kin Ming Estate TKO 
$5.80 

蘇屋至九龍灣常悅道 

So Uk to Sheung Yuet Road Kowloon Bay 
$5.80 

蘇屋至將軍澳蓬萊路 

So Uk to Pung Loi Road TKO 
$9.90 

乘客必須於上車及落車時，使用同一張八達通或電子支付工具於收費器上確認以享用雙向分段收費 
Passengers must validate the same Octopus card or e-payment tool when boarding and alighting to enjoy the two-way section fare 

詳情請參考路線資料紙、本公司網頁及手機應用程式，敬請留意。 

Please refer to the route information sheet, our website and mobile app for details. Thank you for your attention. 

 

 

 ( )  
Operations Department (Kowloon and NT) 
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